

G O O D S
N E W S



D E T A I L S
&
M A T E R I A L S

L'INVENTIVITÉ RAFFINÉE DE RYE & LYE

The refined inventiveness of RYE & LYE

Recherche et qualité des matériaux, soin des détails et design sous le signe de l'inventivité, définissent la collection Rye & Lye, marque de lunettes signée par Imagine98 qui a fait de l'artisanat Made in Italy son trait distinctif. En droite ligne de cette distinction, le modèle Sauvignon séduit par sa forme heptagonale, singulière mais facile à porter ; la face présente un mélange unique de métal et acétate noir ou marmorisé qui donne encore plus de personnalité à la monture, disponible également en version solaire.

Resourcefulness and high-quality materials, attention to details and design in the name of inventiveness: such are the defining characteristics of the Rye & Lye collection, a brand of glasses by Imagine98 that has made Italian-made craftsmanship its distinctive trait. Along the same lines of this distinctiveness, the Sauvignon model offers an attractive heptagonal shape that is unusual yet easy-to-wear: the front side features a unique blend of metal and black or marbled acetate that brings even more personality to the frames, also available in a sunglasses version.



KALEOS S'ENCHAÎNE ET SE DÉCHAÎNE

KALEOS moves upwards and onwards

Depuis 2013, la marque espagnole Kaleos réinvente le concept des lunettes contemporaines alliant design, mode et luxe. Implanté chez une sélection d'opticiens et de magasins conceptuels tendance dans plus de 20 pays, Kaleos séduit par son esthétique avant-garde où les lunettes deviennent des accessoires de mode à part entière. Pour compléter cette philosophie, elle dévoile des chaînes de lunettes en acétate, très tendance, aux maillons surdimensionnés pour assurer un look très actuel.

Since 2013, the Spanish brand Kaleos has been reinventing the concept of contemporary glasses in a combination of design, fashion and luxury. Available with a selection of opticians and in trendy concept stores in more than 20 countries, Kaleos offers a winning avant-garde aesthetic where glasses become fashion accessories in their own right. To complete this philosophy, it reveals glasses chains with oversized links in trendy acetate to ensure a very up-to-the-minute look.



47